
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag den 16. november 2023 kl. 17.30 i 

Skovlunde kulturhus 

Referent: Aase Høg 

Ad 1) Opfølgning efter sidste bestyrelsesmøde. 

Fra formanden: 

Der er søgt om tilskud i kor72 til prøven med Randi- lidt for sent – men det bliver bevilget. 

Vi er af kor72 blevet bedt om at være stamkor for et kor72 arrangement den 3/4. februar.  

Opgaven består i at søge om lokale på Kasperskolen. Medlemmer fra BKK deltager gratis. 

Fra kassereren: 

Ad 2) Meddelelser. 

 Edith gennemgik regnskabet. Det har været et dyrt år for BKK med store udgifter til pianist  

 og hjælpesangere. Desuden er kommunens tilskud til dirigentløn brugt op, så korets kasse  

må alene stå for udgifterne til dirigentløn i december. Dertil kommer, at man på GF besluttede et 

kontingent på kun 100 kr. for efterårssæsonen 

Ad 3) Nye medlemmer. 

Ivan er ny bas. Har endnu ikke været til optagelsesprøve. Vi venter til det nye år med Frederik som 

dirigent. 

Ad 4) Dirigent situationen.  

Frederik har givet tilsagn om at være korets faste dirigent fra 1. januar 2024. Vi planlægger et kort 

møde med ham i det nye år med henblik på en kontrakt angående løn og arbejdsvilkår.  

Ad 5) Planlægning af ekstraordinær GF   

Der bliver indkaldt til ekstraordinær GF den 11. januar 2024. Sammenlægning af PKU og bestyrelse 

kræver ændrede vedtægter. Aase H. udarbejder et forslag.  

Hvordan får vi flere alter og herrer? Gode forslag modtages. 

Oplæg ved Aase T.P om korets fremtid.  

Ad 6) Fremtidig økonomi. 

Korets kasse er meget slunken. Det kan være nødvendigt at fastsætte kontingent på den 

ekstraordinære GF, hvis vi kan bevare koret. Måske skal der også indregnes tilskud til 

hjælpesangere og hjælpedirigent.  

Frederik kan ikke samtidig være dirigent og pianist ved koncerter. 



 
Ad 7) Bestyrelsens rolle. 
 
Vi diskuterede bestyrelsens rolle set i lyset af, at vi af og til bliver sent involveret, og at det ikke er 
tilfredsstillende som bestyrelse blot at skulle nikke ja til diverse udgifter. 
Opdelingen i bestyrelse og PKU er ikke normalen for kor. Det har historiske årsager, som nu ikke 
længere er aktuelle. Derfor var der enighed om, at det er en god ide at sammenlægge bestyrelse 
og PKU 
 
Ad 8)   Næste møde. 

             Næste møde er torsdag den 4. januar kl. 19.00 hos Aase Høg. 

Evt        Aase T.P sender mail ud til medlemmerne om juleafslutning torsdag den 14. december hos  

              Lis Sass 

 

Aase Høg   
 

 


